

## Verslag participatiegroep Fietsplan Olst

Datum en tijd	8 december 2022
Locatie	Holstohus, Hoekhuus, Olst
Aanwezig gemeente	Richard ten Wolde, Dorine Muller
Genodigen	Jan Willem Ensink, Wil van Wijk, Maarten van Beek, Zeno van Raan, , Marcel Olde Hanter, Dinant Westerbrink, Mark van Gulp, Bert Bellert, Peter Buter
Aanwezig extern	Floris Frederix, Dennis van Sluijs
Afwezig	Lisanne Koopman, André van Bennekom, Claudia Diepstraten, Marijon Ohm, Rutger van Aken
Agendalid	Pb Den Nul, Natuurlijk Olst, Koepel van Ouderenbonden, OSV'95, CROW, Salland Fietsnetwerk, Politie, Provincie Overijssel

<b>1.</b>	<p><b>Opening en mededelingen</b> <b>Info over rechtszaak</b></p> <p>De rechter heeft uitspraak gedaan op bezwaar groep bewoners over het niet als belanghebbende gezien worden. Het bezwaar is als niet ontvankelijk verklaard. Na 29 november hebben ze nog 6 weken de tijd om bezwaar te maken van de Raad van State.</p>
<b>2.</b>	<p><b>Verslag vorige vergadering + doorlopende actiepuntenlijst</b></p> <p>Het verslag van 22 november wordt vastgesteld.</p> <p>Naar aanleiding van het verslag geeft VVN aan dat zij tijdens de bewonersavond over Rijksstraatweg, Veerweg en de rotonde De Meente, hun bezorgdheid heeft uitgesproken over de aansluiting Veerweg en geadviseerd heeft om 30 km/u in te stellen vanaf de rotonde. Deze reactie is intern bij de gemeente in beraad.</p> <p>Doorlopende actielijst is bijgewerkt. Niet iedereen heeft een juist formaat bestand ontvangen. Daar wordt de volgende keer extra opgelet.</p>
<b>3</b>	<p><b>Bespreken resterende punten “kansenkaart” en excelbestand met oplossingsrichtingen.</b></p> <p>Op basis van de reacties die we hebben ontvangen van Rutger van Aken en Marcel Olde Hanter wordt een aantal punten besproken en worden aanpassingen gedaan. Het bijgewerkte bestand wordt voor de vergadering van 17 januari toegestuurd.</p>
<b>4.</b>	<p><b>Gedragbeïnvloeding</b></p> <p>Floris Frederix geeft een presentatie over gedragbeïnvloeding. Deze is bij het verslag gevoegd. Na de presentatie mag iedereen twee ideeën noemen die ingezet zouden kunnen worden voor fietsen in, van en naar Olst en fietsen in het algemeen. Het totaaloverzicht is opgenomen in het excelbestand met de oplossingsrichtingen.</p>
<b>5</b>	<p><b>Concept fietsplan</b></p> <p>Dennis van Sluijs geeft een presentatie over het concept Fietsplan Olst.</p> <p>De volgende opmerkingen worden gemaakt:</p>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- gebruik dezelfde terminologie (niet verbeteren, maar veilige herkenbare routes). (Marcel)</li> <li>- Gebruik foto's uit Olst (Jan Willem)</li> <li>- Vraag, wat wordt de status van het fietsplan. Hoe is het ingebed in het overige verkeersbeleid. Hoe past het fietsplan in het grotere geheel. (Bert) Richard antwoordt dat het Fietsplan straks betrokken gaat worden bij alle plannen.</li> <li>- Suggestie: Door dit plan vast te stellen maak je de fiets het hoofdvervoermiddel in Olst. Als we die uitspraak kunnen of willen doen kan je de raad prikkelen om te investeren. Richard zal dit voorleggen aan onze opdrachtgevers.</li> <li>- Wat vinden de raad en het college van het plan. (Marcel). Richard antwoordt dat ze in januari/februari geïnformeerd worden. Wel kan hij zeggen dat de uitspraak gedaan is dat als het plan is vastgesteld we het moeten blijven monitoren.</li> <li>- Marcel: het zou beleid voor de komende periode moeten zijn. Er zou een uitvoeringsplan moeten komen. Richard zegt toe dat dit volgend is op het plan.</li> </ul> <p><b>Prioritering</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Wat valt binnen planning onderhoud</li> <li>- Binnen bestaand project</li> <li>- Quick-win</li> <li>- Buiten bestaand project.</li> <li>- Gedragsbeïnvloeding wordt apart toegevoegd.</li> </ul> <p>Aandacht voor subsidiemogelijkheden bij Provincie en Rijk. De fiets heeft een grotere subsidiëringskans, daar is meer geld voor over. (SPP).</p>
6	<p><b>Doorkijk volgende bijeenkomst</b></p> <p>Volgende week zijn er gesprekken met projectleiders en wegbeheerders/verkeerskundigen.</p> <p>De gemeenteraad wordt wel geïnformeerd over de stand van zaken. Hierop doet Zeno het voorstel dat de participatiegroep het plan presenteert aan de raad. Dat is wel een heel goed idee.</p>
7.	<p><b>Wvttk-Rondvraag</b></p> <p><b>Marcel Olde Hanter</b> bewegwijzering, wat is een goede. Past dat in het plan. Richard antwoordt dat hij dit zal navragen.</p>